

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 12/9/00. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, SEPTEMBER 14, 2000. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 12/9/00. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 14 SEPTEMBRE 2000, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS. SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

- 
1. *Frederick W.L. Black v. Her Majesty the Queen* (N.S.)(Crim.)(27837)
  2. *Royal Donald McCormack v. Her Majesty the Queen* (B.C.)(Crim.)(27793)
  3. *Molson Breweries, A Partnership v. John Labatt Limited and Labatt Brewing Company Limited* (F.C.A.)(27839)
  4. *The Chase Manhattan Bank of Canada v. Her Majesty the Queen* (F.C.)(27740)
  5. *Bank of America Canada v. Clarica Trust Company* (Ont.)(27898)
  6. *Gary Kelemen and Christine Kelemen v. Chawki El-Homeira and Yolla El-Homeria* (Alta.)(27693)
  7. *Carl Laufer v. John Bucklaschuk* (Man.)(27761)
  8. *Brian J. Stewart v. Her Majesty the Queen* (F.C.)(27860)
  9. *Her Majesty the Queen v. Jack Walls and Robert Buvyer* (F.C.A.)(27724)
  10. *Elio Cannella, et al v. The Toronto Transit Commission, et al* (Ont.)(27705)
  11. *Rashid Aziz v. United Used Auto & Truck Parts Ltd.* (B.C.)(27824)
  12. *Kenneth MacPherson v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Ont.)(27616)
  13. *Alan Bromstein v. Michael Khanna* (Ont.)(Civil)(By Leave)(27923)
  14. *Franceschina Martelli c. Commission des affaires sociales, et al.* (Qué.)(27811)
  15. *André Arthur c. Le procureur général du Canada* (CF) (27772)
  16. *Alan Emmette Simmons v. The United States of America* (Ont.)(Criminal)(By Leave)(27979)
  17. *Ville d'Amos, et al. c. Raymond, Chabot Inc., et al.* (Qué.)(27653)
  18. *Lamerton & Associates Professional Surveyors Ltd. v. Frederick John Quinn, et al.* (Y.T.) (27746)
  19. *Procureure générale du Québec, et al. c. Ville de l'île Bizard, et al.* (Qué.)(27651)

20. *Gérald Robitaille & Associés Ltée c. Sa Majesté la Reine* (Qué.)(27799)

---